



# MANDARIN ONE WAY IMMERSION PARENT INFORMATION MEETINGS



## 2023-24 School Year

Parents of an incoming Kindergarten student interested in the Mandarin, One Way Immersion program must attend a parent Information Meeting for student to be considered for the program. The information meeting you attend does not impact your child's application, this includes meeting location.

**Must attend ONE meeting:**

**Thursday  
October 13, 2022**

6:00 p.m.

Location:

Rondo School of Discovery

14977 Walters St.  
Eastvale, CA 92860

**Thursday  
November 17, 2022**

6:00 p.m.

Location:

Rosa Parks Elementary

13830 Whispering Hills Dr.  
Eastvale, CA 92880

Only ONE application per student will be accepted on the day of the parent information meeting. Parents of incoming Kindergarten students with siblings currently in the One Way Immersion program **must** attend a meeting.

The lottery will be held on Friday December 16, 2022. Parent notification letters will be mailed on January 13, 2023.

FOR MORE INFORMATION, PLEASE CONTACT THE  
ENGLISH LEARNER & EQUITY DEPARTMENT

ELEQUITY@CNUSD.K12.CA.US

(951)736-5085





# 中文沉浸式課程 家长信息会



## 2023-24 School Year

即将入学的幼儿园家长如果对中文沉浸式课程有兴趣，那么您必须亲自参加以下其中的一场家长信息会才有资格参加中文沉浸式课程幼儿园的抽签。会议地点将不会影响您孩子可能就读的幼儿园学校。

### 必须参加一场会议：

周四  
2022 年 10 月 13 日  
下午 6:00  
地点：  
Rondo School of Discovery  
14977 Walters St.  
Eastvale, CA 92860

周四  
2022 年 11 月 17 日  
下午 6:00  
地点：  
Rosa Parks Elementary  
13830 Whispering Hills Dr.  
Eastvale, CA 92880

在家长信息会议当天，我们将接受每位学生一份申请。有兄弟目前在中文沉浸式课程中的幼儿园新生的家长**必须**参加会议。

抽签将于 2022 年 12 月 16 日星期五举行。家长通知信将于 2023 年 1 月 13 日寄出。

欲了解更多信息，请联系英语学习与权益部

ELEQUITY@CNUSD.K12.CA.US

(951)736-5085

